



提示

1. 使用产品前请仔细阅读本使用说明书并妥善保管;
2. 首次使用前, 请先将产品完全充电;
3. 如产品长期(超过3个月)不用, 请对其充电;
4. 必须选择正规厂家生产且经国家CCC认证的充电器;
5. 若耳机无法连接蓝牙耳机, 请确认蓝牙耳机是否处于“配对模式”, 若长时间未进行配对或连接, 蓝牙耳机可能已断能关闭, 请重新开启蓝牙耳机“配对模式”, 若耳机弹出提示, 请重连耳机; 若蓝牙耳机程序出错, 请重启蓝牙耳机或者恢复出厂设置。

警告

电子以任何理由拆除或修改耳机, 否则可能会导致火灾、电击甚至穿至彻底损坏本产品。

本产品置于温度过低或过高(0°以下或45°以上)的环境下;

- 请避免靠近儿童或动物的眼睛使用产品指示;
- 产品在恶劣天气下使用该产品, 雷暴可能导致本产品工作不正常, 并增加触电的危险;
- 请勿用油及其他挥发性液体擦拭本产品;

注意: 长时间使用耳机可能会导致听力损害, 请合理安排使用时间。

本产品不支持输出超过2A的充电器给耳机充电, 否则会导致耳机无法使用。



- 1. Before using the headset, please read the manual carefully and keep it to future references.
- 2. The headset need to be fully charged prior to first-time use.
- 3. If the headset is left unused for over two weeks, please recharge it periodically.
- 4. Please use the chargers made by qualified manufacturer.
- 5. If the headset cannot be found by your phone, please check whether it is in pairing mode; if left unconnected for a long while, the headset will exit pairing mode, please re-enter the mode; if a procedure error of your phone occurs, reboot it; if a procedure error of the headset occurs, reboot or reset it.

Caveats

- 1. Never disassemble or modify your headset for any reasons to avoid any damages and danger.
- 2. Do not store the headset in extreme temperatures (under 0°C or over 45°C).
- 3. Avoid using the indicator close to the eyes of children or animals.
- 4. Do not use this headset during a thunderstorm to avoid irregular function and increased risk of electroshock.
- 5. Do not use harsh chemicals or strong detergents to clean the headset.
- 6. Keep the headset dry.